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                Protokół Nr 173/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 8 marca 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 11:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Beata Haworska - Pielęgniarka epidemiologiczna Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

4. Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

5. Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Myśliborzu 

6. Małgorzata Giniewicz – Starszy asystent oświaty zdrowotnej, promocji zdrowia 

Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Myśliborzu 

7. Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

8. Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

9. Wioletta Waliłko – Zastępca Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony 

Środowiska 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 16 sprawy dotyczącej podjęcia decyzji w sprawie 

współorganizacji pięciu konkursów z zakresu profilaktyki i promocji zdrowia w 2021 

roku z Powiatową Stacją Sanitarno-Epidemiologiczna w Myśliborzu. 
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 Rozpatrzenie w pkt. 17 sprawy dotyczącej wniosku Dyrektora Młodzieżowego 

Ośrodka wychowawczego w Renicach w sprawie wyrażenia zgody na skrócenie 

okresu wypowiedzenia z powierzonej funkcji dyrektora z dniem 15 marca 2021 roku. 

 Rozpatrzenie w pkt. 18 sprawy dotyczącej zapoznania się z pismem 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dębnie z dnia 01.03.2021r. znak 

BRM.0004.4.2021 w sprawie zajęcia stanowiska przez Radę Miejską Dębna  

w sprawie wyboru wariantu przedstawionego w audycie Firmy FORMEDIS. 

 Rozpatrzenie w pkt. 19 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na podpisanie aneksu Nr 

1 do porozumienia z dnia 19.01.2021r. zawartego pomiędzy Powiatem Myśliborskim 

a Powiatową Stacją Sanitarno-Epidemiologiczną w Myśliborzu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie 

im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

a. Zapoznanie się z sprawozdaniem z działalności Szpitala w Barlinku za luty 2021 roku.  

b. Zapoznanie się z informacją Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. dot. 

struktury zatrudnienia Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

4. Podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa.  

5. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o rozpatrzenie i wyrażenie zgody 

na podpisanie projektu porozumienia Nr OKiS.0124.2.2021 z Gminą Dębno w sprawie 

udzielenia przez Gminę dotacji celowej w kwocie 9.000 zł na dofinansowanie Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie – utrzymanie części etatu psychologa w 2021 roku.  

6. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o wyrażenie zgody na podpisanie 

umów z Gminą Barlinek oraz Gminą Dębno w sprawie przyznania Gminom dotacji celowej 

na dofinansowanie części etatów nauczycieli oddelegowanych do pracy w Zarządzie Oddziału 

Związku Nauczycielstwa Polskiego w Dębnie oraz w Barlinku.  

7. Zapoznanie się z informacją Naczelnika Wydział Edukacji i Rozwoju znak 

EDR.4331.1.2021.AM z dnia 3 marca 2021 roku w sprawie wysokości stawek dotacji dla 

szkół i placówek oświatowych niepublicznych w 2021 roku.  

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w  Myśliborzu sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej.  

10. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na wykonanie usługi polegającej na 

wykonaniu w 2021 roku ekspertyz dendrologicznych na potrzeby postępowań 

administracyjnych, prowadzonych w Wydziale Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu.  



3 
 

11. Wyrażenie zgody na podjęcie procedury wyłonienia wykonawcy aktualizacji Wykazu 

potencjalnych historycznych zanieczyszczeń powierzchni ziemi dla obszaru jednej gminy  

w powiecie myśliborskim, sporządzonego przez Starostę Myśliborskiego.  

12. Informacja o zamiarze zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego w budynku 

Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie na czas oznaczony do 3 lat, oraz 

rozpatrzenie przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu wniosku o zaliczenie na poczet czynszu 

poniesionych kosztów remontu.  

13. Wyrażenie zgody na podpisanie: „Umowy udostępnienia danych osobowych do 

dalszego przetwarzania” w związku z otrzymanym wnioskiem o udostępnienie danych 

zgromadzonych w rejestrze publicznym EGiB.   

14. Wyrażenie zgody na podpisanie pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Gminą 

Myślibórz umowy nr IZM/36/2021 dotyczącej realizacji projektów w ramach „Programu 

wyrównania różnic między regionami III”.  

15. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizację zadania pn. „Opracowanie 

dwóch audytów energetycznych stanowiących podstawę do ubiegania się o dofinansowanie 

przedsięwzięć termomodernizacyjnych”.  

16. Podjęcie decyzji w sprawie współorganizacji pięciu konkursów z zakresu profilaktyki 

i promocji zdrowia w 2021 roku z Powiatową Stacją Sanitarno-Epidemiologiczna  

w Myśliborzu. 

17. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka wychowawczego  

w Renicach w sprawie wyrażenia zgody na skrócenie okresu wypowiedzenia z powierzonej 

funkcji dyrektora z dniem 15 marca 2021 roku. 

18. Zapoznanie się z pismem Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dębnie z dnia 

01.03.2021r. znak BRM.0004.4.2021 w sprawie zajęcia stanowiska przez Radę Miejską 

Dębna w sprawie wyboru wariantu przedstawionego w audycie Firmy FORMEWDIS. 

19. Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu Nr 1 do porozumienia z dnia 19.01.2021r. 

zawartego pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Powiatową Stacją Sanitarno-

Epidemiologiczną w Myśliborzu. 

20. Sprawy różne.  

21. Zamknięcie obrad.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 16 

Podjęcie decyzji w sprawie współorganizacji pięciu konkursów z zakresu profilaktyki  

i promocji zdrowia w 2021 roku z Powiatową Stacją Sanitarno-Epidemiologiczna  

w Myśliborzu. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o wyjaśnienie kwestii organizacji przedmiotowych konkursów. 

 

Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Myśliborzu 

Przedstawiła przedmiotowy temat. Zwróciła się z wnioskiem o dofinansowanie działań  

w obszarze oświaty zdrowotnej i promocji zdrowia w kwocie 2500,00 zł. Wymieniła 

tematykę planowanych do organizacji konkursów. Przedstawiła informację na temat 

realizowanych programów.  

 

 

 



4 
 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do przedmiotowej sprawy. zwróciła uwagę, że tematyka konkursów odbiega od 

potrzeb, które wynikają z obecnej sytuacji. Zwróciła uwagę na profilaktykę związaną  

z zachorowaniami na COVID-19. Niepokojące są również wskaźniki dotyczące otyłości 

wśród dzieci i młodzieży. W proponowanych konkursach nie ma tematu, który podkreślałby 

zdrowy styl życia. Brakuje tematyki na temat zdrowej żywności i ekologii. Brakuje również 

tematyki związanej z profilaktyką działań przeciwko rakowi szyjki macicy.  

Zwróciła uwagę, że zaproponowane tematy są z roku na rok powtarzalne. Przedstawiła 

argumentację dotyczącą przedstawionych uwag. Zaproponowała, aby zostały wzięte pod 

uwagę, przy przyszłorocznej organizacji konkursów. 

 

Małgorzata Giniewicz – Starszy asystent oświaty zdrowotnej, promocji zdrowia 

Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Myśliborzu 
Zwróciła uwagę na cele programowe. Każdy z programów zawiera elementy dotyczące 

ochrony zdrowia. Przedstawiła szczegółowe informacje dotyczące zaplanowanych 

konkursów. Omówiła zagadnienia dotyczące realizowanych programów. Przedstawiła 

informacje na temat programów realizowanych w 2020 roku. 

 

Marzena Smolarek – Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Myśliborzu 

Reasumując poinformowała, że każdy z programów ma swoją grupę odbiorców. Epidemia nie 

zwalnia nas do prowadzenia działań w różnej formie, aby aktywizować mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na działania aktywizacyjne młodzież, szczególnie, kiedy teraz dzieci są 

zmuszane do siedzenia przed komputerem. Ważnym zagadnieniem jest również kwestia 

żywienia i jego jakości. Poprosiła, aby na przyszłość wziąć pod uwagę tą tematykę. 

Poruszyła temat dotyczący profilaktyki przeciwdziałania rakowi szyjki macicy. 

 

Małgorzata Giniewicz – Starszy asystent oświaty zdrowotnej, promocji zdrowia 

Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Myśliborzu 
Wyjaśniła, że tematyka, o której wspomniała Pani Wicestarosta jest realizowana przez 

jednostkę. Przedstawiła informacje na temat prowadzonych w tym zakresie programów. nie 

zostały one ujęte w formie konkursów, lecz to nie znaczy, że nie są prowadzone działania  

z tym związane. Zauważyła, że do niektórych jednostka nie zgłaszała prośby o udzielenie 

wsparcia finansowego. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że dużym problemem w każdego typu szkole i podstawowej  

i ponadpodstawowej jest obszar zdrowia psychicznego wśród dzieci i młodzieży. W dobie 

zdalnego nauczania, nie mogą one poradzić sobie z wieloma emocjami. Poprosiła o wzięcie 

pod uwagę tego typu zagadnień, gdyż szkoły sygnalizują coraz więcej problemów z tym 

związanych. Poprosiła o współdziałanie z dyrektorami szkół w realizowanych programach. 

Zwróciła uwagę na możliwość prowadzenia pogadanek, prelekcji i prezentacji dla uczniów na 

platformach szkolnych. 

 

Małgorzata Giniewicz – Starszy asystent oświaty zdrowotnej, promocji zdrowia 

Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Myśliborzu 
Poinformowała, że w miesiącu wrześniu wystąpiono do dyrektorów szkół z propozycją 

organizacji spotkań on-line. Jednakże nastąpił brak odzewu ze szkół w tej kwestii. 
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Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie bieżącej sytuacji spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

 

Beata Horowska- Pielęgniarka epidemiologiczna Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawiła i omówiła informacje na temat realizowanych szczepień.  Podała informacje na 

temat ilości zaszczepionych osób od miesiąca stycznia do lutego. Przekazała, że w tej chwili 

planuje się szczepienia dla grupy 0. Przedstawiła informacje na temat organizacji punktu 

szczepień. Przekazała, że szczepienia odbywają się od godz. 15:00 z uwagi na to, że warunki 

lokalowe do godz. 15:00 nie spełnią wymagań odnośnie kontaktu z innymi pacjentami. 

Przedstawiła informacje na temat zespołu szczepiennego. W dniu 24 stycznia Prezes Zarządu 

Spółki powołał zespół ds. szczepień przeciwko COVID-19. Przedstawiła skład 

przedmiotowego zespołu. Zespół nadzoruje i sprawuje pieczę nad prawidłowością 

przeprowadzania szczepień. Podała informacje na temat osób wykonujących szczepienia.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o przewidywana ilość szczepień w tym tygodniu? 

 

Beata Horowska- Pielęgniarka epidemiologiczna Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że w tym tygodniu będzie szczepiona grupa zero. Podała szczegółowe 

informacje na temat planowanych do realizacji szczepień. Poruszyła temat wykonanych 

działań logistycznych przy organizacji punktu szczepień. Poinformowała o wykonywaniu 

szczepień wyjazdowych.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, Prezes Szpitala w Dębnie czy przekazane zostaną dokumenty dotyczące symulacji 

rachunków zysków i strat na koniec 2020 roku? Jakim wynikiem finansowym może 

zakończyć się działalność szpitala za 2020 rok? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, ze dane w tym zakresie zostaną przekazane w tym tygodniu. Zakończenia 

wymaga bilans za 2020 rok. Jeżeli to zostanie wykonane, dokumenty zostaną dostarczone dla 

Zarządu Powiatu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poprosił o przedstawienie na kolejne posiedzenie Zarządu informacji w tym zakresie od obu 

spółek. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Podała informacje na temat funkcjonowania punktu szczepień. Poruszyła temat wykonania 

ryczałtu, przekazała, że wdrożone pomysły są niewystarczające i zamierza zorganizować 

spotkanie z dyrektorem ds. lecznictwa i ordynatorami. Należy wypracować kolejne sposoby 

na pozyskanie dodatkowych pacjentów. Przekazała, ze istnieje ryzyko nie wykonania 

ryczałtu. Poinformowała o organizacji w szpitalu  obchodów dnia kobiet co również jest 

promocją i sposobem na pozyskanie dodatkowych pacjentów. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o negocjacje z Prezesem SEC dotyczące najmu budynku? 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała o prowadzonych rozmowach w przedmiotowej sprawie. Uzyskała informacje, 

że na tę chwile nie ma planów dot. sprzedaży tego budynku. Informacje w kwestiach dalszych 

działań zostaną pozyskane w najbliższym czasie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 3a) 

Zapoznanie się z sprawozdaniem z działalności Szpitala w Barlinku za luty 2021 roku.  

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad. 3b) 

Zapoznanie się z informacją Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z .o.o. dot. 

struktury zatrudnienia Szpital Barlinek Sp. z o.o.  

(Informacja stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o uzupełnienie przedmiotowej informacji o dane dotyczące obszarów - oddziałów  

i administracji oraz obsługi w jakich zatrudnieni są pracownicy wyszczególnieni w tabeli  

z podziałem na stanowiska pracy.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. Jednocześnie przyjęto wniosek  

o uzupełnienie przedstawionej informacji o dane dotyczące obszarów - oddziałów  

i administracji oraz obsługi w jakich zatrudnieni są pracownicy wyszczególnieni w tabeli  

z podziałem na stanowiska pracy.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania 

Powiatu Myśliborskiego, jako wspólnika spółki Szpital w Dębnie im. Świętej Matki Teresy  

z Kalkuty Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Dębnie na Nadzwyczajnym 

Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu 9 marca 2021 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa – Andrzejowi Potyrze – Staroście Myśliborskiemu 

podejmując uchwałę Nr 173/567/2021 z dnia 8 marca 2021 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 5 

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o rozpatrzenie i wyrażenie zgody na 

podpisanie projektu porozumienia Nr OKiS.0124.2.2021 z Gminą Dębno w sprawie 

udzielenia przez Gminę dotacji celowej w kwocie 9.000 zł na dofinansowanie Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Dębnie – utrzymanie części etatu psychologa w 2021 

roku.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że dofinansowanie dotyczy utrzymania części 

etatu psychologa. Zwróciła uwagę, że zgodnie z zapisami porozumienia psycholog jest 

oddelegowany do pracy w szkołach. Zapytała, w których placówkach psycholog świadczy 

pracę? 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Wyjaśniła, że psycholog jest pracownikiem Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Dębnie. Dzieci przyjmowane do poradni pochodzą w większości ze szkół na terenie gminy 

Dębno i z tego tyt. jest przyznane dofinansowanie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przekazania przez Gminę Dębno przedmiotowego 

dofinansowania. Przekazała, że oddelegowanie ma charakter zadaniowy i dotyczy udzielenia 

pomocy dla dzieci ze szkół na terenie Gminy Dębno. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju o wyrażenie zgody na podpisanie 

umów z Gminą Barlinek oraz Gminą Dębno w sprawie przyznania Gminom dotacji 

celowej na dofinansowanie części etatów nauczycieli oddelegowanych do pracy  

w Zarządzie Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Dębnie oraz w Barlinku.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformowała, że 

kwota przekazywanej dotacji to 27 273,00 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych umów. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Zapoznanie się z informacją Naczelnika Wydział Edukacji i Rozwoju znak 

EDR.4331.1.2021.AM z dnia 3 marca 2021 roku w sprawie wysokości stawek dotacji dla 

szkół i placówek oświatowych niepublicznych w 2021 roku.  

(Informacja stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Ewa Difort-Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji i Rozwoju 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową informację. Przedstawiła tabelaryczne dane dotyczące 

wysokości kwot dotacji .Zwróciła uwagę, że z roku na rok ulegają one zwiększeniu. 

Przedstawiła tabelę dotycząca planowanego wyrównania kwot dotacji wypłaconych do 

wysokości dotacji obowiązujących w 2021 roku wypłaconych w styczniu oraz lutym 2021 

roku.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła kwestię dopłat do placówek niepublicznych. Odniosła się do danych finansowych 

przedstawionych w tabeli. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na różnice w wysokości dopłat z uwagi na wzrost liczby wychowanków  

w placówkach. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Odniosła się do kwestii zabezpieczenia środków w budżecie powiatu. Poruszyła kwestię 

wystąpienia do ministerstwa o zwrot dotacji.  

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił informację dotyczącą monitorowania przez wydział co miesięcznego stanu 

uczniów w placówkach niepublicznych. Zwrócił uwagę na wysokość dopłat i wysokość planu 

jaki został ujęty w budżecie Powiatu Myśliborskiego. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na różnice pomiędzy planem a otrzymana wysokością subwencji 

oświatowej.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że wysokość dotacji warto zweryfikować podczas kontroli. Wniosła uwagi  

w przedmiotowym temacie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości przedmiotową informację. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy wydania opinii o  pozbawieniu kategorii drogi 

powiatowej i zaliczenia do kategorii drogi gminnej: 

 drogi nr 1361F odc. Przynotecko-Głęboczek dł. 4,935 km początek od skrzyżowania  

z drogą wojewódzką 156 o nawierzchni bitumicznej koło Kościoła, po wale do skrzyżowania 

z drogą  gminną o nawierzchni gruntowej do skrzyżowania z drogą wojewódzką 154 

nawierzchnia bitumiczna. Położona w obrębie geodezyjnym Przynotecko na działkach  

o numerach ewidencyjnych 145/3, 177/1 oraz położona w obrębie geodezyjnym Głęboczek na 

działce o numerze ewidencyjnym 104/1 a także położona w obrębie geodezyjnym Łęgowo na 

działkach i numerach 142 i 104. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 173/568/2021 z dnia 8 marca 2021 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w  Myśliborzu sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy wydania opinii o  pozbawieniu kategorii drogi 

powiatowej i zaliczenia do kategorii drogi gminnej: 

 drogi nr 1363F w odc. Gościm – Rąpin o dł. 0,462 km (0+000,00 do 0+461,53), od 

początku drogi do skrzyżowania z drogą gminną (działka o nr ewidencyjnym 602/1) położona 

w obrębie geodezyjnym Gościm na działkach o numerach ewidencyjnych 107/9, 541, 123/5. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 173/569/2021 z dnia 8 marca 2021 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na wykonanie usługi polegającej na wykonaniu 

w 2021 roku ekspertyz dendrologicznych na potrzeby postępowań administracyjnych, 

prowadzonych w Wydziale Budownictwa i Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego 

w Myśliborzu.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Wioletta Waliłko – Zastępca Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że umowa dotyczy wykonania w 2021 roku 

ekspertyz dendrologicznych na potrzeby postępowań administracyjnych, prowadzonych  

w Wydziale Budownictwa i Ochrony Środowiska Starostwa Powiatowego w Myśliborzu, 

mających pełnić funkcję doradczą, pomocną w podjęciu właściwej merytorycznie decyzji w 

prowadzonych postępowaniach w sprawach wydania zezwolenia na usuniecie drzew lub 

krzewów, czy orzekania o karach za zniszczenie lub uszkodzenie drzew lub krzewów.  

W przeprowadzonym postępowaniu wybrano wykonawcę firmę „Sosenka” ze Szczecina na  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na podjęcie procedury wyłonienia wykonawcy aktualizacji Wykazu 

potencjalnych historycznych zanieczyszczeń powierzchni ziemi dla obszaru jednej 

gminy w powiecie myśliborskim, sporządzonego przez Starostę Myśliborskiego.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Wioletta Waliłko – Zastępca Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że zgodnie z obowiązującymi przepisami 

obowiązkiem starosty jest dokonanie identyfikacji potencjalnych historycznych 

zanieczyszczeń powierzchni ziemi, sporządzanie ich wykazu i aktualizacji raz na 2 lata. 

Zwróciła uwagę, że w roku ubiegłym z uwagi na sytuacje epidemiczną nie dokonania zlecenia 

wykonania takiego obowiązku. Przekazała, że koszt wykonania aktualizacji wykazu na jedną 

gminę to kwota 32 000,00 zł. Przedstawiła argumentację dotyczącą wykonania 

przedmiotowego dokumentu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, jak wygląda sytuacja z przedmiotowymi wykazami w sąsiednich powiatach? 
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Wioletta Waliłko – Zastępca Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Odpowiedziała, że część powiatów zlecały przedmiotowe badania, natomiast niektóre były 

wykonywane samodzielnie przez samorząd. Powiat Myśliborski wykonał samodzielnie wykaz 

dwa lata temu. Informacje zawarte w wykazie są przekazywane do RDOŚ, który nakazuje 

właścicielowi zanieczyszczonego gruntu doprowadzić go do remedjacji gruntu. Złożyła 

wyjaśnienia dotyczące procedur z tym związanych i liczbie przypadków. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na wysokie koszty związane ze sporządzeniem aktualizacji wykazu, które 

dotyczą jedynie jednej z gmin. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy wydział posiada informacje , w które z gmin należy sporządzić przedmiotowy 

wykaz? 

 

Wioletta Waliłko – Zastępca Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Odpowiedziała, że wydział rozważał Gminę Dębno i gminę Boleszkowice ze względu na 

ilość starych stacji paliw.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o wyjaśnienia jak praktycznie jest sporządzany przedmiotowy dokument? 

 

Wioletta Waliłko – Zastępca Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące funkcjonujących w rozporządzeniach wytycznych  

i sposobu prowadzenia oceny.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby odłożyć rozpatrzenie przedmiotowej sprawy. Zapytał o źródła uzyskania 

dofinansowania na realizację przedmiotowej aktualizacji? 

 

Wioletta Waliłko – Zastępca Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Poinformowała, że jest to zadanie własne powiatu, nie ma możliwości uzyskania 

dofinansowania ze źródeł zewnętrznych. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Również poprosiła o odłożenie rozpatrzenia przedmiotowej sprawy. Ponadto poprosiła  

o uzupełnienie sprawy o dane z sąsiednich powiatów. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odłożeniu rozpatrzenia przedmiotowej sprawy. 

Za odłożeniem rozpatrzenia sprawy głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 12 

Informacja o zamiarze zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego w budynku Zespołu 

Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie na czas oznaczony do 3 lat, oraz 
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rozpatrzenie przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu wniosku o zaliczenie na poczet 

czynszu poniesionych kosztów remontu.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że  nauczyciel ZS w Dębnie zwrócił się z wnioskiem do Dyrektora Zespołu 

Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie o wynajęcie lokalu mieszkalnego w budynku 

Szkoły na czas oznaczony od 1.03.2021r. do 31.01.2023 r. , oraz wykonanie generalnego 

remontu mieszkania i zaliczenie kosztów zakupionych materiałów niezbędnych do wykonania 

remontu na poczet czynszu. Generalny remont mieszkania obejmować będzie: wymianę 

instalacji elektrycznej oraz instalacji wodno-kanalizacyjnej. Dodatkowo wymienione zostaną 

okładziny podłogowe i ścienne. Rozliczenie kosztów materiału nastąpi na podstawie 

przedstawionych faktur zatwierdzonych i zweryfikowanych przez zarządcę budynku.  

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie wyraził zgodę na najem 

lokalu mieszkalnego w wyżej wymienionym okresie z uwzględnieniem kosztów remontu na 

poczet czynszu. Miesięczny dochód z tytułu najmu wynosi  – 33,70 m2 x 6,24 zł netto  = 

210,29 zł netto + dodatkowe opłaty związane z eksploatacją lokalu mieszkalnego. 

Poprosiła o zajecie stanowiska w sprawie zaliczenia na poczet czynszu, kosztów poniesionych 

ba remont mieszkania przez wnioskodawcę. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o koszt wykonania remontu mieszkania? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że nie posiada dokładnych wyliczeń, jednak kwota ta przewyższy koszty 

najmu lokalu mieszkalnego. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Zapytał, czy mieszkanie nie może zostać wykorzystane na cele szkolne np.. na potrzeby 

archiwum? Zwrócił uwagę na utrudnienia związane z najmem mieszkań dla osób fizycznych.  

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że dyrektor placówki wyraziła zgodę na najem przedmiotowego mieszkania. 

Zwróciła uwagę, że umowa najmu będzie obejmować czas określony. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska  

Zwróciła uwagę na wysokość czynszu za najmem mieszkania oraz okres na jaki proponuje się 

najem. Do końca umowy będzie to kwota 6 000,00 zł. 

  

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że dyrektor placówki może zawrze ć umowę na okres do 3 lat, dłuższy okres 

czasu będzie wymagał zgody Rady Powiatu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła kwestię wykonania remontu w przedmiotowym lokalu mieszkalnym. 

Zaproponowała, aby Zarząd Powiatu zaliczył na poczet czynszu wydatki poniesione na 



13 
 

remont do wysokości 50% opłat za czynsz. Zapytała o zakres prac remontowych jakie będą 

wykonane przez wnioskodawcę? 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła informacje na temat złożonego wniosku. Remont mieszkania obejmować będzie: 

wymianę instalacji elektrycznej, gazowej oraz instalacji wodno-kanalizacyjnej. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że należy przygotować kosztorys prac remontowych jakie zostaną wykonane.  

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Zauważyła, że Zarząd Powiatu określa do jakiej kwoty nastąpi zaliczenie wydatków na poczet 

czynszu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Wniósł uwagi dotyczące zwolnienia wnioskodawcy z opłat za czynsz na poczet kosztów 

poniesionych za najem pomieszczeń. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zaliczenie na poczet czynszu części 

kosztów poniesionych na remont mieszkania do wysokości 3000,00 zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości przedmiotową informację oraz podjął decyzję  

o wyrażeniu zgody na zaliczenie na poczet czynszu części kosztów poniesionych na remont 

mieszkania do wysokości 3000,00 zł. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na podpisanie: „Umowy udostępnienia danych osobowych do dalszego 

przetwarzania” w związku z otrzymanym wnioskiem o udostępnienie danych 

zgromadzonych w rejestrze publicznym EGiB.   

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 
Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Złożył wyjaśnienia dotyczące 

przetwarzania danych osobowych w ramach realizowanych zadań. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 
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Ad. 14 

Wyrażenie zgody na podpisanie pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Gminą Myślibórz 

umowy nr IZM/36/2021 dotyczącej realizacji projektów w ramach „Programu 

wyrównania różnic między regionami III”.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Wyjaśniła, że umowa dotyczy udzielenia dotacji celowej  na realizacje projektów w ramach 

„Programu wyrównania różnic między regionami III”. Kwota dotacji to 67602,67 zł.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 15 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na realizację zadania pn. „Opracowanie dwóch 

audytów energetycznych stanowiących podstawę do ubiegania się o dofinansowanie 

przedsięwzięć termomodernizacyjnych”.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy.  

 

Ewelina Mazurak-Januchowska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Wyjaśniła, że w  wyniku przeprowadzonego rozeznania rynku najkorzystniejszą ofertę  złożył 

wykonawca: Ocena energetyczna budynków, zarządzanie Przemysław Boczar ze Szczecina 

na kwotę 9 999,99 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 16 cd. 

Podjęcie decyzji w sprawie współorganizacji pięciu konkursów z zakresu profilaktyki  

i promocji zdrowia w 2021 roku z Powiatową Stacją Sanitarno-Epidemiologiczna  

w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę, zwrócił uwagę, że temat ten został omówiony na wstępie 

posiedzenia.  

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na współorganizację przedmiotowych konkursów. 

Za głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 17 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach w sprawie wyrażenia zgody na skrócenie okresu wypowiedzenia  

z powierzonej funkcji dyrektora z dniem 15 marca 2021 roku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśniła, że dyrektor jednostki 

złożył rezygnację ze stanowiska, gdzie obowiązuje go trzymiesięczny okres wypowiedzenia. 

Dyrektor złożył wniosek o skrócenie tego okresu. Przekazała, że rekomenduje, aby Zarząd 

Powiatu nie wyraził zgody na skrócenie okresu wypowiedzenia z funkcji dyrektora 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. w tym czasie powinien on 

wykorzystać przysługujący mu urlop wypoczynkowy.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu nie wyraził zgody na skrócenie okresu wypowiedzenia z funkcji dyrektora 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach. 

Jednocześnie wskazano, aby dyrektor jednostki wykorzystał przysługujący mu urlop 

wypoczynkowy w okresie wypowiedzenia. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 18 

Zapoznanie się z pismem Przewodniczącego Rady Miejskiej w Dębnie z dnia 

01.03.2021r. znak BRM.0004.4.2021 w sprawie zajęcia stanowiska przez Radę Miejską 

Dębna w sprawie wyboru wariantu przedstawionego w audycie Firmy FORMEDIS. 

(Pismo  stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo. Zwrócił uwagę, że Rada Miejska w Dębnie opowiedziała 

się za przyjęciem rozwiązania zaproponowanego zgodnie z Modelem Nr 1 przedstawionym  

w opracowaniu pn. „Wizja i strategia funkcjonowania publicznej ochrony zdrowia  

w Powiecie Myśliborskim” sporządzonym przez firmę FORMEWDIS Sp. z o.o. Sp. k.  

z zastrzeżeniem, ze rozwiązanie to wymaga modyfikacji i przyjęcia wspólnych rozwiązań  

z udziałem Zarządu Powiatu Myśliborskiego, Zarządu Szpitala w Dębnie i Zarządu Szpitala  

w Barlinku. 

Jednocześnie poinformowano, że Rada Miejska w Dębnie nie zajęła stanowiska w sprawie 

zmiany struktury właścicielskiej Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. 

z o.o. 
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Zwrócił uwagę, że Rada Miejska w Barlinku nie wypowiedziała się za żadnym  

z zaproponowanych modeli działania. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem 

 

Kolejno: 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Odniósł się do tematu związanego z sytuacją w Szpitalu w Barlinku. Zawnioskował  

o wystąpienie z wnioskiem o zwołanie Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki 

Szpital Barlinek Sp. z o.o. w celu zajęcia stanowiska przez wspólnika spółki  Gminę Barlinek 

w kwestii wyboru wariantu zaproponowanego w opracowaniu Spółki FORMEDIS MMC dot. 

dalszego funkcjonowania spółki. 

Wniósł uwagi dotyczące braku zajęcia stanowiska w przedmiotowej sprawie przez Gminę 

Barlinek. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła się z zaproponowanym wnioskiem. Należy wystąpić formalnie do Gminy Barlinek  

o zajecie stanowiska w przedmiotowej sprawie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przygotowanie i złożenie wniosku o zwołanie 

Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. w celu 

zajęcia stanowiska przez wspólnika spółki  Gminę Barlinek w kwestii wyboru wariantu 

zaproponowanego w opracowaniu Spółki FORMEDIS MMC. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 19 

Wyrażenie zgody na podpisanie aneksu Nr 1 do porozumienia z dnia 19.01.2021r. 

zawartego pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Powiatową Stacją Sanitarno-

Epidemiologiczną w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że w dniu 19.01.2021r. 

zawarte zostało porozumienie pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Powiatową Stacją 

Sanitarno-Epidemiologiczną w Myśliborzu, którego przedmiotem było określenie sposobu 

rozliczania mediów dostarczanych do pomieszczeń biurowych budynku Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu. dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno Epidemiologicznej  

w Myśliborzu zwrócił się z prośbą o nieobciążanie kosztami części wspólnych budynku.  

W związku z powyższym w dniu 18.01.2021r. Zarząd Powiatu podjął decyzję o odstąpieniu 

od naliczania kosztów utrzymania części wspólnych budynku za okres I kwartału. W związku 

z koniecznością rozliczenia okresu od. 01.01.2021r. do dnia 18.01.2021r. konieczne jest 

zawarcie aneksu określającego rozliczenie opłat na zasadach określonych w porozumieniu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu Nr 1 do 

porozumienia. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

Ad. 20 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poinformował, że Naczelnik Wydziału Dróg złożyła wniosek o wykonanie rowu chłonnego 

przy drodze powiatowej Nr 2124Z w miejscowości Trzcinna". 

Zawnioskował, aby zadanie zostało wprowadzone do budżetu w zakresie obejmującym 

opracowanie dokumentacji technicznej w kwocie 13 000,00 zł. 

Poruszył temat szacowanego kosztu wykonania prac budowlanych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wprowadzenie do budżetu Powiatu Myśliborskiego 

zadania  "wykonanie rowu chłonnego przy drodze powiatowej Nr 2124Z w miejscowości 

Trzcinna" w zakresie obejmującym opracowania dokumentacji technicznej w kwocie  

13 000,00 zł. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił informację na temat planowanego szkolenia dla pracowników i radnych Rady 

Powiatu pn: „Prawidłowość wypełniania oświadczeń majątkowych 2021 - zakazy 

obowiązujące radnych/pracowników”, które odbędzie się w dniu 11 marca 2021 roku. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 21 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 13:05 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 


